
 
 
 
 

PROTOKOŁ Nr VI/03 
 

z VI posiedzenia Rady Gminy Mielnik 
w dniu 26 czerwca 2003 roku. 

 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900 , 
zakończyła się o godz.1240. 

Radni nieobecni na sesji: 

1. Jan Saciuk 
 
Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 

Otwarcia VI sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Mieczysław 
Jaroszuk. 
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 
 

Do punktu 2. 
 
Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt 
„Informacja o ochronie zdrowia”. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych uchwaliła porządek obrad VI 
sesji Rady Gminy. 

Brzmi on następująco : 
1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Informacja o ochronie zdrowia. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu gminy. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Przedszkola w Mielniku w skład Zespołu Szkół w 
Mielniku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez gminę Mielnik wykonywania zadań 
Samorządu Województwa Podlaskiego w zakresie ochrony kultury i jej dóbr. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu 3. 

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokół z poprzedniej sesji Rady 

Gminy wszyscy radni otrzymali, ponadto jest on wyłożony na sali obrad i jeżeli do końca 
sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on przyjęty w takiej 
formie, w jakiej go sporządzono. 
 

Do punktu 4. 
 
Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami : 

� Hotel OSP przez okres 6 miesięcy ma wynajęte 25 miejsc w cenie 13 zł. za łóżko, plus 
VAT. Opłata za hotel jest wnoszona bez względu na to, czy ktoś tam mieszka, czy nie. 
Wykonany również został niewielki remont w budynku poszkolnym w Sutnie, do późnej 
jesieni będzie tam mieszkać 8 osób. O 23 czerwca br. domki campingowe są obsadzone w 
100 %, tak, że w naszych obiektach, przez całe lato, nie ma już wolnych miejsc. 

� Odbył się przetarg na drogę w Moszczonie Królewskiej (przez gruszkę, na Końskie 
Góry). Mamy przyobiecane, od Pana Marszałka Tołwińskiego, środki na dokończenie tej 
drogi i jest nadzieja że w II półroczu br. budowa jej zostanie zakończona. 

� Wojewódzki Zarząd Dróg zgodził się na remont chodników w Moszczonie Królewskiej, 
pod warunkiem, że do każdej, wyłożonej przez nich złotówki, zostanie dołożona nasza 
złotówka. W związku z tym, iż w bieżącym roku nie dojdzie do budowy chodników na 
drodze wojewódzkiej w Radziwiłłówce (brak projektu), zdecydowano o połączeniu 
środków i wystąpiono do Woj.Zarządu Dróg z wnioskiem o wymianę 750 mb. chodnika w 
Moszczonie Królewskiej, zgodnie z proponowaną zasadą „złotówka do złotówki”. Po 
podpisaniu porozumienia wyasygnujemy kwotę 30 tys.zł., pozostałą kwotę (do 50 % ) 
przekażemy po rozstrzygnięciu przetargu. 

� Zakończono budowę kanału burzowego na ul. Mostowej, jest już on zgłoszony do 
odbioru. Odbyły się przetargi na ulicę w Niemirowie i Tokarach. W Tokarach budowę 
będzie prowadzić firma „Budomost” – termin realizacji do 15.07.2003r., w Niemirowie 
wygrała firma Pana Tołwińskiego – termin  realizacji do 30.07.2003r. 

� Referendum unijne w gminie odbyło się bez żadnych incydentów, frekwencja wyniosła 
44,15 %, z czego na TAK było 68 % wyborców naszej gminy, na NIE 32 %. 

� Zakończone zostały prace remontowe w budynku Gminnego Ośrodka Kultury. Do 
wykonania pozostała tylko część zewnętrzna prac – schody i podjazd. W GOK do 15 
września br. czynna jest wystawa archeologiczna, na którą Pan Wójt wszystkich 
serdecznie zaprosił. 
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� W związku z powtarzającymi się pożarami w okolicy Św.Góry Grabarki oraz wsi Homoty 
i Pawłowicze, Pan Wójt podjął decyzję o wyznaczeniu nagrody w wysokości 5 tys.zł., 
mającej pomóc w ujęciu sprawcy tych podpaleń. 

 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta. 

 
Pan Przewodniczący przedstawił radnym przybyłego na sesję Rady Gminy Dyrektora 

SPZOZ w Siemiatyczach Pana Mirosława Leśkowicza. 
 

Do punktu 5. 
 
Interpelacja nr 15/03 Pana Wacława Antoniego Malona 
1. Pan radny zwrócił się z prośbą o ustawienie 2 słupów oświetleniowych na drodze gminnej 

w Sutnie, biegnącej przy posesji Pana Henryka Szymańskiego. 
2. Co będzie z położeniem nawierzchni asfaltowej na drodze w Sutnie oraz czy zostanie 

odwodniony odcinek tej drogi koło Lewkowicza ? Jeśli nie doszłoby do prac na tej 
drodze, to mieszkańcy proszą o wyasfaltowanie następujących dróg gminnych: koło 
Ryszarda Sobczaka, koło Jerzego Pawluczuka i drogi prowadzącej nad Bug (wygon). 

3. Co będzie się dalej działo z lekarzem rodzinnym w Mielniku ? 
 
Interpelacja nr 16/03 Pana Kazimierza Toboty 
Należy zwrócić uwagę Zakładom Kredowym aby nie wypuszczały wody z kredą, ponieważ 
płynie ona aż do ujęcia wody na Grabowiec i zanieczyszcza całą drogę. 
 
Interpelacja nr 17/03 Pani Heleny Datczuk 
Zwróciła się o ustawienie na drodze prowadzącej przez Moszczonę Królewską znaków 
ograniczających prędkość do 50 km/godz. oraz znaków ostrzegających o zwierzętach 
domowych. Samochody przejeżdżające przez Moszczonę Królewską jadą tak prędko, że 
stanowi to zagrożenie dla mieszkańców i było już przyczyną groźnych wypadków. 
Pani radna zwróciła się do obecnego na sesji Kierownika Posterunku Policji w Nurcu z prośbą 
o nasilenie kontroli radarowej w Moszczonie. 
 
Interpelacja nr 18/03 Pani Olgi Pogrebniak 
1. Pani radna została zobowiązana przez mieszkańców swojej wsi o zwrócenie się do Rady 

Gminy w kwestii przyznania dla PKS dotacji na wieczorny kurs autobusu o godz. 1915 z 
Siemiatycz do Mielnika (przez Radziwiłłówkę). 

2. Pani radna zwróciła się o ustawienie na drodze wojewódzkiej w Radziwiłłówce znaku 
ograniczającego prędkość do 50 km./godz. 

 
Interpelacja nr 19/03 Pana Władysława Stankiewicza 
Pan radny zwrócił się z zapytaniem jakie są dalsze losy zamierzeń inwestycyjnych złożonych 
przez sołtysów ? 
Pan radny poprosił o potwierdzenie z Urzędu Gminy które z tych zamierzeń zostaną 
wykonane i w jakim okresie (rok, miesiąc). 
 
Interpelacja nr 20/03 Pana Stanisława Drozdwoskiego 
Interpelował w sprawie ustawienia znaków ograniczających prędkość na drodze w Osłowie i 
znaków ostrzegających o zwierzętach domowych. 
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Do punktu 6. 
 
Pan Mirosław Leśkowicz – Dyrektor SPZOZ w Siemiatyczach 
Pan Dyrektor poinformował radnych, że szpitalem kieruje od 1 maja 2003r. oraz zapoznał ich 
z jego sytuacją finansową. Sytuacja ta jest bardzo zła i zadłużenie z każdym dniem rośnie. 
Pan dyrektor poinformował radnych z podjętymi przez siebie działaniami, mającymi na celu 
powstrzymanie rosnącego zadłużenia. Działania te to, między innymi, ograniczenie 
wynagrodzeń personelu, likwidacja dyżurów kierowców przewożących krew ze stacji 
krwiodawstwa, ogłoszenie przetargów na dostawę środków czystości, nici chirurgicznych i 
innych rzeczy potrzebnych do funkcjonowania szpitala. 
W związku z rezygnacją lekarza rodzinnego w Mielniku ze świadczenia usług medycznych, 
Pan Wójt wystąpił do NFOZ z wnioskiem o zakontraktowanie takich usług, a dyrektor 
SPZOZ wyraził chęć ich świadczenia w gminie Mielnik. Pan dyrektor proponuje dwa razy w 
tygodniu (wtorek i piątek) przyjazd lekarza do Mielnika. Tak działoby się do czasu zawarcia 
kontraktu z NFOZ, później lekarz przyjmowałby codziennie. 
Pan Dyrektora zaapelował do radnych o pomoc dla szpitala w Siemiatyczach, może to być w 
różnej formie, niekoniecznie pieniężnej. Taka pomoc zaczęła już napływać od rolników w 
postaci produktów żywnościowych. 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, że oficjalną informację o zamknięciu praktyki lekarza rodzinnego w Mielniku 
otrzymał od Państwa Terpiałów w dniu 02 czerwca br. 
Potwierdził, że przedstawione przez Pana Dyrektora rozwiązanie dotyczące pracy lekarzy 
SPZOZ w Mielniku obowiązywałoby w lipcu, natomiast od sierpnia br., jeśli dojdzie do 
podpisania porozumienia z NFOZ, czas pracy lekarzy wydłużyłby się. 
Lekarz będzie przyjmował w pomieszczeniach wynajętych od Państwa Tobotów, 
wystąpiliśmy już do Sanepidu o opinię w tej sprawie. 
Pan Wójt zaproponował Radzie Gminy, aby ze środków budżetu, wyremontować 
pomieszczenia po telekomunikacji w budynku Urzędu i przeznaczyć je na potrzeby 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Mielniku.  
 
Pan Wacław Antoni Malon 
Zaproponował wykorzystanie budynku szkoły w Sutnie na potrzeby ośrodka zdrowia. 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że w stosunku do budynku przeznaczonego na ośrodek zdrowia są 
różnego rodzaju ograniczenia i dlatego nie wiele można znaleźć obiektów, które by spełniały 
wymagane standardy. Z tego powodu, zarówno budynek szkoły w Sutnie jak i w Tokarach, 
nie wchodzą w grę. Jedynym rozwiązaniem jest budynek Urzędu Gminy i pomieszczenia po 
telekomunikacji. 
W drodze negocjacji z Panem Dyrektorem ZOZ ustalono, że Pan Dyrektor do czasu adaptacji 
naszego budynku wynajmie pomieszczenia u Państwa Tobotów, pokryje koszt tego wynajmu 
oraz koszt lekarza i pielęgniarki. Ponieważ odchodzący lekarz nie dokonał cesji na rzecz 
innego lekarza, pacjenci muszą we własnym zakresie odebrać historie swojej choroby i 
przekazać ją lekarzowi który przyjedzie do Mielnika. 
Pan Wójt zaapelował do radnych i sołtysów aby poinformowali o tym mieszkańców swoich 
wsi. 
Pan Wójt zaproponował aby w budżecie gminy zagwarantować kwotę 25 tys.zł. na rzecz 
SPZOZ za świadczenie usług medycznych dla mieszkańców gminy. 
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Pan Dyrektor SPZOZ zapewnił radnych, że po prawnym usankcjonowaniu porozumienia z 
gminą dołoży wszelkich starań aby raz w tygodniu, w Mielniku, przyjmowali lekarze takich 
specjalizacji jak ginekolog, laryngolog, okulista. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Zwrócił się z zapytaniem jak będzie wyglądało przyjmowanie pacjentów w Mielniku, po 
zawarciu kontraktu z NFOZ. 
 
Pan Dyrektor zapewnił, że po zawarciu kontraktu z NFOZ lekarz będzie przyjmował na cały 
etat. Planuje się zorganizować to w taki sposób, że 2 lekarzy będzie wymieniać się co 
miesiąc. 
 
Pani Walentyna Wierzba 
Wyraziła obawę, że 2 razy w tygodniu to zbyt mało jak na tę liczbę pacjentów, czy lekarz nie 
mógłby przyjeżdżać 3 razy w tygodniu ? 
Pani Wierzba pytała również o to jak długo będzie czynny gabinet i czy będą w nim 
zatrudnione pielęgniarki z Mielnika czy z ZOZ ? 
 
Pan Dyrektor wyjaśnił, że opieka pielęgniarska będzie zapewniona do godz.18, pielęgniarką 
będzie osoba pochodząca z Mielnika a zatrudniona w SPZOZ. Być może w przyszłości, na 
część etatu, zostanie zatrudniona jedna ze zwolnionych w Mielniku pań. 
Jeśli chodzi ilość dni w jakie ma przyjmować lekarz, to trudno jest na obecnym etapie 
powiedzieć czy 2 dni w tygodniu to mało czy wystarczająca ilość. Fakt rezygnacji Państwa 
Terpiałów z prowadzenia praktyki świadczy o małej liczbie pacjentów, nie pozwalającej na 
utrzymanie się. 
Czas pokaże jak będzie to funkcjonować i jeśli się okaże że taka ilość godzin jest za mała, to 
pomyśli się o jej zwiększeniu. 
 

Do punktu 7. 
 
Pan Wójt Gminy omówił proponowane zmiany w budżecie gminy na 2003r.  
W związku z korektą deklaracji podatku od nieruchomości PERN o kwotę 1.710.000 złotych, 
dotacją z Terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 50.000 złotych i subwencją 
rekompensującą dochody utracone z tytułu ustawowych ulg i zwolnień plan dochodów 
budżetowych zwiększył się o kwotę 1.814.646 złotych. 
Pan Wójt przedstawił proponowane rozdysponowanie tych dochodów. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Wyraził zdziwienie, że w trakcie roku jest tak duża zmiana budżetu, z czego to wynika ? 
Zwrócił się z zapytaniem co dalej z ciągiem ulicy Brzeskiej, w stronę Przedmieścia ? Czy 
prace na tej ulicy mieszczą się w kwocie dotacji dla powiatu ? 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, że zmiana w budżecie jest wynikiem korekty deklaracji podatkowej PERN, o 
czym informował już na wstępie. 
W sprawie modernizacji dróg powiatowych Wójt będzie rozmawiał ze starostą i zostanie 
uzgodnione jakie drogi będą robione. Jeśli chodzi o ulicę Brzeską, to nie można robić tam 
chodników bez wcześniejszego położenia nakładki na tej ulicy i podniesienia krawężników. 
Raz jeszcze zapewnił, że na temat modernizacji tej ulicy będzie rozmawiać ze Starostą 
Powiatu. 
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Pan Kazimierz Tobota 
Zwrócił się z zapytaniem czy przy każdej korekcie budżetu będziemy dokładać pieniądze do 
klubu sportowego ? 
Poprzednie ustalenia w tej sprawie były inne, daliśmy 50 tys.zł. i obiecaliśmy, że w 
zależności od wyników uzyskanych przez drużynę oraz możliwości naszego budżetu, 
dołożymy drugie 50 tys.zł. W dniu dzisiejszym Pan Wójt szczodrze proponuje 20 tys.zł. 
więcej, z jakiej przyczyny ? 
Jest tyle innych potrzeb, na które nie ma pieniędzy a tutaj nie żałuje się środków. Czy Klub 
przedstawił rozliczenie z wcześniej otrzymanych pieniędzy ? 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Poprosił o przedstawienie rozliczenia z dotychczas otrzymanych pieniędzy oraz o 
poinformowanie radnych o zadłużeniach Klubu. 
 
Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy, v-ce Prezez Klubu ds.sportu 
Poinformował, że aby otrzymać pieniądze Klub musi podpisać stosowną umowę z Wójtem 
Gminy (po przyznaniu środków przez Radę Gminy), która w sposób szczegółowy precyzuje 
jakie dokumenty i kiedy ma przedstawić Klub do rozliczenia się z przyznanych środków. Do 
tej pory wszelkie rozliczenia Klubu z gminą były prowadzone w sposób należyty i nie 
budzący żadnych wątpliwości. 
Ostatnia transza dotacji dla Klubu nie została jeszcze rozliczona, ze wstępnych wyliczeń 
wynika, że po zakończeniu rundy wiosennej 3 drużyn piłkarskich do zakończenia wszelkich 
rozliczeń brakuje 30 tys.złotych. Aby przystąpić do sezonu piłkarskiego 2003/04 Zarząd 
Klubu musi podjąć stosowne działania związane z uzyskaniem licencji. Do uzyskania takiej 
licencji jest sporo wymagań, które Klub musi spełnić. Wiąże się to ze znacznymi nakładami 
finansowymi, stąd Zarząd Klubu wystąpił z wnioskiem do Pana Przewodniczącego Rady 
Gminy i Pana Wójta z wnioskiem o środki na rozpoczęcie rundy wiosennej. Jeśli Rada Gminy 
nie przyzna tych pieniędzy, to Klub trzeba byłoby rozwiązać. 
Ze środków przyznanych wcześniej przez Radę Gminy pokryto zadłużenie Klubu z 
poprzedniej rundy w kwocie 60 tys.zł. oraz wystarczyło to na 4 miesiące bieżącej 
działalności. 
Zarząd Klubu gospodarował oszczędnie przyznanymi środkami, zabiegał o dodatkowe 
pieniądze z innych źródeł. Ze zbiórek publicznych na meczach uzyskano ponad 2 tys.zł. 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, że formalny wniosek Klubu o dotację nie wpłynął. Patrząc jednak na 
racjonalną gospodarkę finansową Klubu, spłacenie ciążących na Klubie zadłużeń, Wójt uznał 
za stosowne wystąpić z wnioskiem o dalszą dotację.  
 
Pani Olga Pogrebniak 
Zwróciła się z zapytaniem czy w dotacji na drogi powiatowe są ujęte środki na chodnik w 
Radziwiłłówce ? 
 
Pan Wójt Gminy zapewnił, że jest tam ujęta ta dotacja. O tym jednak co będzie robione sami 
nie możemy decydować, ponieważ nie jest to nasza droga. Do sesji sierpniowej będzie już coś 
więcej wiadomo na ten temat. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Stwierdził, że społeczeństwo musi znać całą prawdę na temat Klubu, utrzymanie IV ligowej 
drużyny kosztuje 200 tys.złotych rocznie i koszty te z czasem będą jeszcze większe. Należy 
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liczyć się z faktem, że przyznanych pieniędzy na pewno nie wystarczy na cały sezon i jeszcze 
będziemy dalej dokładać. Albo jesteśmy gotowi ponosić te koszta i mieć drużynę, albo nas na 
to nie stać i należy Klub rozwiązać. Wiele miast powiatowych nie jest stać na IV ligowy 
zespół.  
Pan Stankiewicz jest zwolennikiem Klubu i będzie głosował za przyznaniem dotacji.  
 
Za przyznaniem dotacji dla Klubu opowiedziała się również Pani Walentyna Wierzba. 
 

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę nr 
VI/33/03 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003r. 

(uchwała w zał. na str...........prot.) 
 

Do punktu 8. 
 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił zmiany do wcześniej przesłanego radnym projektu statutu 
gminy. 
 

Radni jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, zaakceptowali zaproponowane 
zmiany do projektu statutu gminy. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr VI/34/03 w 
sprawie uchwalenia statutu Gminy Mielnik. 

(uchwała w zał. na str...........prot.) 
 
Pan Władysław Stankiewicz zgłosił wniosek, aby wraz z protokołem, radni otrzymali nowo 
uchwaloną wersję statutu gminy. 
 

Do punktu 9. 
 
Omówienia projektu uchwały w sprawie włączenia Przedszkola w Mielniku w skład Zespołu 
Szkół w Mielniku dokonał Pan Wójt Gminy. 
Poinformował, że rozwiązanie jakie się dziś proponuje jest przyjęte w innych gminach, np. w 
gminie Milejczyce i Drohiczyn. 
 
Pan Kazimierz Tobota 
Zwrócił się z zapytaniem czy po włączeniu Przedszkola w skład Zespołu Szkół będzie jeden 
czy dwóch dyrektorów ? 
 
Pan Wójt zapewnił, że będzie tylko jeden dyrektor i tą osobą jest obecna Pani Dyrektor 
Zespołu Alicja Sawczuk. We wstępnej rozmowie z Panią Sawczuk ustalono, że wyznaczy ona 
jednego zastępcę, który będzie zajmował się samą oświatą, bez spraw gospodarczych i 
administracyjnych. Z uwagi na dużą ilość pracy od września br. Pani Sawczuk nie będzie 
nauczać, zajmie się tylko administrowaniem Zespołu Szkół. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Stwierdził, że w tej sprawie ma inne zdanie niż Pan Wójt. Podał przykład gminy Nurzec, 
która jest dwa razy większa od gminy Mielnik i gdzie istniej odrębne Przedszkole, z własnym 
dyrektorem. Uważa, że nie można dobrze kierować placówką, nie będąc tam zatrudnionym i 
nie przebywając tam na co dzień. 
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Zdaniem Pana Stankiewicza proponowane rozwiązanie ma jedynie na celu wyeliminowanie 
osoby Pani Boguszewskiej, jako potencjalnej kandydatki na dyrektora Przedszkola. 
Ogłoszone konkursu na dyrektora spowodowałoby, że Pani Boguszewska mogłaby wygrać 
ten konkurs i zostać dyrektorem. Aby tego uniknąć, zastosowano ten wybieg z włączeniem 
Przedszkola w skład Zespołu Szkół. 
 
Pani Walentyna Wierzba 
Stwierdziła, że w sprawie tej myśli podobnie jak Pan Stankiewicz. Uważa, że dyrektor 
powinien być na miejscu, w placówce, wie od rodziców że obecnie w Przedszkolu nie dzieje 
się najlepiej. 
 

Rada Gminy Mielnik 9 głosami za, przy 3 głosach sprzeciwu i 2 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę nr VI/35/03 w sprawie włączenia Przedszkola w 
Mielniku w skład Zespołu Szkół w Mielniku. 

(uchwała w zał. na str...........prot.) 
 

Do punktu 10. 
 
Pan Wójt Gminy 
W roku bieżącym, po raz 13, odbędą się Muzyczne Dialogi nad Bugiem, po raz pierwszy 
będą jednak odbywać się w innej formie. Głównym organizatorem tej imprezy, od tego roku, 
staje się samorząd województwa podlaskiego, a my jako gmina, przejmiemy to zadanie od 
województwa. Świadczy to o wzroście rangi tej imprezy, od Zarządu Województwa 
otrzymamy na jej organizację kwotę 20 tys.złotych. 
Imprezę swoim patronatem objął Pan Marek Borowski – Marszałek Sejmu RP, który również 
zapowiedział swój przyjazd na nią. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr VI/36/03 w 
sprawie przyjęcia przez Gminę Mielnik wykonywania zadań Samorządu Województwa 
Podlaskiego z zakresu kultury i ochrony jej dóbr. 

(uchwała w zał. na str...........prot.) 
 

Do punktu 11. 
 
Pan Przewodniczący Rady odczytał treść skargi złożonej przez Panią Irenę Dec zam.Mielnik 
na Wójta Gminy Mielnik. Skarga wpłynęła do Rady Gminy w dniu 26 maja br za 
pośrednictwem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

(kopia skargi w zał. na str..........prot.) 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, że treść złożonej przez Panią Dec skargi jest wyraźną próbą szkalowania osoby 
Wójta. Wójt, jak każda osoba publiczna, jest narażony na takie rzeczy. Zapewnił, że mimo iż 
treść tej skargi jest dla niego obraźliwa i uwłaczająca, nie będzie dochodził swoich praw jakie 
mu gwarantuje konstytucja, ponieważ byłoby to zejście do poziomu jaki reprezentuje autor tej 
skargi. Zapewnił również, że nie kupował żadnych samochodów, okazał posiadane przez 
siebie prawo jazdy, stwierdził że jest gotów w każdej chwili poddać się badaniu na obecność 
alkoholu. 
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Pan Władysław Stankiewicz 
Poprosił, aby w przyszłości, jeśli będzie jakaś skarga, dotarła ona do radnych wraz 
zaproszeniem na sesję. Pozwoli to radnym na wcześniejsze zastanowienie się nad jej treścią, 
przeprowadzenie rozmów ze stronami itp. 
 
Pani Irena Dec, autorka skargi 
Stwierdziła, że wiele razy widziała Wójta wychodzącego z Urzędu Gminy, będącego pod 
wpływem alkoholu. Widziała go również pijanego, jak jechał samochodem. Miało to miejsce 
w okolicach Maćkowicz, a o tym że jest pod wpływem alkoholu, zdaniem Pani Dec, 
świadczył fakt,  że jechał wolno i wychylał z auta głowę. 
 
Pan Wójt wrócił się do obecnego na sesji Komendanta Policji z zapytaniem czy prawo o 
ruchu drogowym określa jak kto ma jechać, sposób trzymania głowy przez osobę kierującą 
autem, itp.? 
 
Pan Jerzy Brzeziński - Kierownik Posterunku Policji w Nurcu 
Stwierdził, że kodeks drogowy nie reguluje takich spraw, mówi tylko o tym, że kierowca ma 
być trzeźwy. Na podstawie wymienionych przez skarżącą Panią przesłanek nie można 
stwierdzić czy ktoś jest trzeźwy czy pijany. O tym czy ktoś jest pijany można domniemywać, 
przy bliskim kontakcie, na podstawie takich rzeczy jak chód, rozmowa, woń alkoholu z ust. 
Zaproponował, aby w sytuacji konkretnych podejrzeń wobec kogoś, że prowadzi samochód 
po spożyciu alkoholu lub że spożywa go w trakcie pracy, zawiadamiać policję, wówczas te 
rzeczy są do sprawdzenia. 
 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie skargi złożonej na 
Wójta Gminy. 
 

Za tym że skarga jest zasadna nie opowiedział się nikt z radnych. 

Skargę za niezasadną uznało 12 radnych. 

Dwie osoby wstrzymały się od głosu. 
 

Rada Gminy 12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się podjęła uchwałę nr 
VI/37/03 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Skarga została uznana za niezasadną. 
(uchwała w zał. na str...........prot.) 

 
Do punktu 12. 

 
Odpowiedź na interpelację nr 15/03 
Odpowiedzi udzielił z-ca Wójta 
1. Sprawa budowy oświetlenia ulicznego na wymienionej przez Pana radnego drodze 

gminnej jest niemożliwa do realizacji w roku bieżącym, ponieważ wiążę się z długotrwałą 
procedurą budowlaną. 

Odpowiedzi na dalszą część interpelacji udzielił Pan Wójt 
2. Zostało podpisane porozumienie ze Starostwem powiatowym na budowę drogi w Sutnie 

na sumę 20 tys.(w myśl zasady „złotówka do złotówki” drugie tyle dołoży 
Starostwo).Sam projekt modernizacji tej drogi będzie kosztował 10 tys.zł. zapewne będzie 
przewidywał odwodnienie zastoiska wody. 
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Odpowiedź na interpelację nr 16/03 
Odpowiedzi udzielił z-ca Wójta 
Zwrócimy się do Mielnickich Zakładów Kredowych o wyjaśnienie sprawy wypuszczania z 
Zakładu wody i będziemy starali się temu zaradzić. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 17/03 
Zwrócimy się do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie ustawienia znaków ograniczających 
prędkość na drodze w Moszczonie Królewskiej i Osłowie oraz ustawienia znaków 
ostrzegających o zwierzętach domowych. W sprawie ustawienia znaku ograniczającego 
prędkość na drodze wojewódzkiej w Radziwiłłówce wystąpimy do Wojewódzkiego Zarządu 
Dróg. 
W kwestii nasilenia kontroli drogowej w Moszczonie w wolnych wnioskach odpowie  
przedstawiciel policji. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 18/03 
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt 
Po rozmowie z PKS Siemiatycze w sprawie kursowania autobusu do Mielnika ogodz.1915  

okazało się, że autobusem tym kursuje średnio dziennie do Mielnika 9 osób a wracają 2 
osoby. Gmina miałaby do tego kursu dopłacać 1200 złotych miesięcznie.  

Pani Pogrebniak poinformowała, że w dniu dzisiejszym rozmawiała z dyrektorem PKS i 
otrzymała informację, że dopłata do tego kursu ma wynosić tylko 400 złotych miesięcznie. 

Pan Wójt stwierdził że nie zna takich ustaleń i w tej sytuacji raz jeszcze zwróci się do dyrekcji 
PKS w tej sprawie , a o podjętych ustaleniach poinformuje Panią radną. 
Odpowiedź na drugą część interpelacji znajduje się w odpowiedzi na interpelację nr 17/03. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 19/03 
Pan Zastępca Wójta poinformował o procedurze uchwalania budżetu gminy, która określa, 
między innymi, termin zgłaszania przez sołectwa swoich zamierzeń inwestycyjnych. O tym 
co z tych rzeczy będzie robione radni wiedzą, ponieważ mówi się o tym uchwalając budżet 
lub wprowadzając do niego zmiany. Niemniej jednak, jeśli jest takie życzenie Pana radnego, 
informację na ten temat otrzyma na piśmie. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 20/03 
Odpowiedź znajduje się w odpowiedzi na interpelację nr 17/03 
 

Do punktu 13. 
 
Pani Walentyna Wierzba zwróciła się z zapytaniem co dzieje się w sprawie budowy 
oczyszczalni ścieków ? 
 
Pan Wójt i Pan Tomasz Gorochowicz poinformowali o koncepcji budowy oczyszczalni 
ścieków w Mielniku. Budowa ta jest podzielona na kilka etapów, I etap obejmuje Mielnik 
Wajków i Osłwo 
Koncepcja ta dotarła do gminy w bieżącym tygodni i wszyscy zainteresowani mogą się z nią 
zapoznać (jest u Pana Gorochowicza). 
 
Pan Jerzy Brzeziński – Kierownik Posterunku Policji w Nurcu 
Poinformował, ze prowadzone jest dochodzenie w sprawie podpaleń lasów na terenie gminy 
Mielnik, w okolicach Św.Góry Grabarki. Ufundowanie przez Wójta Gminy Mielnik może 
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spowodować zaniechanie tego procederu przez sprawcę. Nagrodę za ujęcie lub wskazanie 
podpalacza ufundował również Powiatowy Komendant Straży Pożarnej. 

W sprawie kontroli na drodze w Moszczonie Królewskiej zwróci się o ich nasilenie do 
Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach, gdyż Posterunek w Nurcu nie posiada 
urządzenia do mierzenia prędkości pojazdów. 
 
Pan Jerzy Terebun zwrócił się w sprawie drogi w Maćkowiczach, ponieważ leżące na jezdni 
kamienie wypryskują spod kół samochodów stanowią zagrożenie dla użytkowników drogi. 
Należy również dożwirować drogę na kolonię w Maćkowiczach. 
 
Pan Wójt, Pan Gorochowicz 
Stwierdzili, że z drogą tą należy zaczekać prze lato, kamienie powinny się wcisnąć w 
nawierzchnię. Jeśli kamienie nie ulegną wciśnięciu w smołę, jesienią droga ta zostanie 
zabezpieczona asfaltem. 
W tej technologii robiliśmy masę innych dróg i są to dobre drogi. 
Jeśli chodzi o drogę na kolonię, to w roku przyszłym trzeba ją docelowo zrobić. 
 
Pani Helena Datczuk 
1. Zwróciła się do Pana Przewodniczącego Rady z zapytaniem dlaczego nie zostali radnym 

przedstawieni zaproszeni na sesję przedstawiciele Izby Rolniczej ? 
2. Kto jest zobowiązany do koszenia poboczy drogi do Końskich Gór? 
3. Zaapelowała do Pana Wójta o pilotowanie sprawy chodników w Moszczonie Królewskiej. 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że przedstawiciele ci są wszystkim znani, ponieważ sami ich 
wybieraliśmy. 
 
Pan Stanisław Drozdowski 
Poinformował, że otrzymał sygnał od jednej z mieszkanek gminy, że w dniu święta 3 maja na 
budynku Urzędu Gminy nie były wywieszone flagi . 
 
Pan Wójt Gminy  
Flagi w każde święta państwowe, takie jak Święto Niepodległości, 3 Maja, również w dniu 
trwania sesji Rady Gminy są wywieszane. Były również wywieszone w dniu 1 i 3 maja br. 
 
Pani Maria Boguszewska 
Zwróciła się o naprawę drogi dojazdowej do pól, biegnącej w lewo od ulicy Piaskowej oraz 
ograniczenie prędkości aut na ulicy Piaskowej, poprzez nasilenie kontroli lub zrobienie tzw. 
garbów. 
 
Obecny na sesji Pan policjant poinformował, że poprosi policję z Siemiatycz o nasilenie 
kontroli drogowych na ulicy Piaskowej w Mielniku. 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, że w okresie wiosennym były równane drogi polne w gminie i sołtys który 
kierował pracą równiarek, powinien dopilnować zrównania tej drogi. Stan tej drogi zostanie 
sprawdzony i w zależności od tego zostaną podjęte stosowne działania 
Jeśli chodzi o budowę garbów na ulicy Piaskowej, to nie będzie się tego robić, ponieważ jest 
to zbyt dobra ulica. 
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Do punktu 14. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad VI sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 

Elżbieta Szymańska 


